

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND och PROTOKOLL NR 7/2017
STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR

Tid: onsdag 13 september 2017 kl. 14.00 – 16.00

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö

Justerat: 2017-10-11

Dolores Back

Boris Samuelsson/Eva
Söderbärj

Ledamöter:

Dolores Back	NHR	ordförande
Eva Söderbärj	FUB	vice ordförande
Jan Delvert	RTP	ledamot
Boris Samuelsson	SRF	ledamot

Meddelat frånvaro

Robin Slätt	HSO	ledamot
-------------	-----	---------

Närvarande Idrottsförvaltningen

Förvaltningschef Marina Höglund, Robert Sköld avdelningschef,
Idrottsplanerare Hans Eriksson, sekreterare Erik Odenlid

§ 1

Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes.

§ 2

Val av protokolljusterare

Ordföranden Dolores Back samt Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet.

§3

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2017-09-19

FC Marina föredrog ärenden som skall till nämnd den 19 september 2017.

Tertialrapporten vill rådet få återkomma till på kommande möte då den kommit ut så pass sent.

§4

Presentation av planerna för Årstafältet - Hans Eriksson.

Idrottsplanerare Hans Eriksson föredrog de planer som finns för Årstafältet med tyngdpunkt på Idrottsförvaltningens planer på idrottsplaner/hallar och simhallar.

Presentationen bifogas. Bilaga 3.

§5

Bevakningslistan

Två punkter klara och flyttade till genomgångna – presentation Årstafältet samt Gubbängshallen där dragning gjorts och de punkter Boris hade har tagits om av ”driften” genom Robert Sköld.

§6

Övriga frågor

Synpunkter på Gubbängshallen från Boris Samuelsson, Boris hade ett flertal synpunkter/klagomål bl.a. på att den ljudfyr som skall vägleda synskadade rätt inte fungerar/inte sätts på. Bänkar i omklädningsrummet för herrar som inte sitter fast.

Det är också bara hälften så många bänkar som förut innan renoveringen.

Tidigare när det var bemannat så hjälpte vaktmästarna till och slussade in besökare och slog på ljudfyren vilket inte görs nu när det är obemannat.

Det har startats två nya goalball grupper med synskadade ungdomar i 12-14 års åldern som har svårt att hitta in då ljudfyren inte fungerar och färdtjänst chaufförerna inte hjälper till nämnvärt.

Avdelningschef Robert Sköld tar till sig dessa frågor. Förvaltningschef Marina Höglund är klar med principen att vi skall kunna ta emot synpunkter/klagomål från föreningar och vi sedan kan slussa dessa till FsK om det är där dom hör hemma.

Jan Delvert föreslår rent principiellt att rådet skall begära av idrottsförvaltningen att de anläggningar man (idrottsförvaltningen) hyr, skall vara tillgängliga och anpassade.

Dolly anmäler en instruktion från KS FH råd 2012:2. Bilaga 1.

Jan Delvert undrar hur arbetet med VP:n skall göras. FC Marina svarar att man f.n. väntar på budgeten som kommer efter den 11 oktober och att man får anpassa arbetet utifrån detta datum.

FC Marina skall kolla vad som kan passa bäst och återkomma om ett extra möte behövs eller om det går att använda någon av de redan inplanerade mötestiderna.

Dolly lämnar in en mötesplanering från FN FH råd som kan utgöra en mall även för Idrottsnämndens råds internplanering. Bilaga 2.

ordföranden avslutade mötet kl. 16:00